
Aan: de leden van de gemeenteraad Maasdriel 

Rossum, 7 februari 2024 

Geachte leden van de gemeenteraad, 

Langs deze weg informeer ik u dat per 7 maart 2024 mijn ontslag indien als wethouder van de 

gemeente Maasdriel. Dat besluit nam ik na ampele overweging en met pijn in mijn hart. 

De reden dat ik mijn functie nu neerleg is dat CDA Maasdriel op deze manier nog voldoende tijd 

heeft om met een nieuwe wethouder en coalitiepartner Samen Sterk Maasdriel verder te bouwen 

richting de volgende gemeenteraadsverkiezingen in 2026. 

Al sinds 1994 ben ik actief in de politiek. Eerst als raadslid in de voormalige gemeente Rossum en 

na de herindeling ging ik verder in Maasdriel. Sinds 6 jaar als wethouder. Mijn motivatie en 

tomeloze enthousiasme haalde ik uit het feit dat je vanaf deze positie écht iets kunt betekenen 

voor de inwoners van Maasdriel. De afgelopen maanden nam het plezier af. Steeds vaker twijfelde 

ik of mijn drijfveren en ambities nog wel passen bij het huidige Maasdriel. Ik concludeerde dat dit 

onvoldoende het geval is. 

Ook in deze bestuursperiode heb ik een aantal fikse uitdagingen in mijn portefeuille. Uitdagingen 

waarin ik vanaf dag 1 met veel plezier mijn tanden heb gezet. Ondanks de (soms behoorlijke) 

weerstand die projecten als de Zuidelijke Ontsluitingsroute, de verplaatsing van de zandbedrijven, 

gebiedsontwikkeling Alem, Ma(a)sterplan Maas en inning toeristen/verblijfsbelasting opleveren. 

Ik ben er namelijk van overtuigd dat deze plannen op langere termijn goed zijn voor Maasdriel. 

Dit soort grote opgaven vragen om een energieke bestuurder die het grotere doel voor ogen houdt, 

aan durft te pakken en zich niet zomaar uit het veld laat staan. Maar ze vragen ook om steun en 

commitment, van eenieder die hierbij betrokken is. 

Sinds de presentatie van het bestuurskrachtonderzoek merk ik echter dat de rem is ingetrapt in 

Maasdriel. De focus verandert en we maken gevoelsmatig een pas op de plaats. Dit in de hoop dat 

we daarmee de toekomst van Maasdriel veiligstellen. Er gaat geen discussie meer voorbij of het 

bestuurskrachtonderzoek wordt aangehaald. Later dit jaar wilt u als raad uw ambities bijstellen. 

Deze koers begint bij mij persoonlijk steeds meer te wringen en ik merk dat ik mij niet altijd meer 

kan en wil verenigen met gemaakte keuzes. 

U hebt mij de afgelopen jaren niet leren kennen als een bestuurder met de rem erop. Maar als 

wethouder die graag “vol gas” vooruit wil. En hoewel dat ook wel eens tot frictie leidde, 

behaalden we mooie successen met elkaar. Kijk bijvoorbeeld eens hoe De Zandmeren steeds meer 

transformeert in een aantrekkelijke, recreatieve trekpleister en naar de vele structurele extra 

opbrengsten afkomstig uit toeristen- en verblijfsbelasting. Daar ben ik ontzettend trots op. En ik 

hoop dat u dat met mij bent. 

Ik wil u als raad danken voor het vertrouwen dat ik van u kreeg. Onze samenwerking verliep met 

vallen en opstaan, maar we vonden elkaar telkens weer in ons gezamenlijke belang: Maasdriel. 

Een bijzonder woord van dank aan alle inwoners van Maasdriel. Het was een bijzondere eer om 

uw belang de afgelopen 6 jaar als wethouder te mogen dienen. 

Met vriendelijke groet, 

Peter de Vries 


